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Vragen van de fractie van D66 aan het college van burgemeester en wethouders (ingezonden op 9 januari 
2023) 
 
Onze fractie heeft vragen n.a.v. het RID over de milieustraat, verstuurd aan de raad d.d. 20 december 

2022. Wij vragen om beantwoording vanuit het college voor de voorbereidende raadsvergadering van 19 

januari 2023. 

 

Vraag 1  

Uit het RID en bijgevoegde offerte van Antea blijkt dat er al sinds september 2022 wordt gewerkt aan dit 

haalbaarheidsonderzoek, en dat het onderzoek al zo goed als afgerond zou moeten zijn.  

Wat is de actuele stand van zaken van dit onderzoek? 

 

Vraag 2 

Waarom heeft het college de gemeenteraad niet eerder geïnformeerd over de stappen die zijn gezet? Dit 

terwijl hier vanuit de raad meermaals om gevraagd is en het hier een politiek gevoelig onderwerp betreft.  

 

Vraag 3 

Welke procedure rondom inkoop is gevolgd? Betreft het hier een enkelvoudig onderhandse of 

meervoudig onderhandse aanbestedingsprocedure? Indien het een meervoudige procedure betreft: 

welke andere adviesbureaus heeft u gevraagd te offreren? Graag ontvangen wij ook hun offertes. 

 

Vraag 4 

Indien er een enkelvoudig onderhandse procedure is gevolgd: wat zijn voor u de redenen geweest 

specifiek voor het selecteren van adviesbureau Antea? Waarom heeft u geen uitvraag gedaan bij andere 

adviesbureaus?  

 

Vraag 5 

Graag ontvangen wij het originele inkoopadvies vanuit de ambtelijke organisatie conform Inkoopbeleid 

2022 gemeente Waterland. 

 

Vraag 6 

Op welk moment is de opdrachtformulering besproken in het college van B&W?  

 

 

 

 

 



 

Vraag 7 

Klopt het dat dit niet terug is te vinden in de besluitenlijsten? Zo ja; waarom niet? Zo nee; in welke 

besluitenlijst kunnen wij dit terugvinden? 

 

Vraag 8 

Indien deze opdrachtformulering niet is besproken in het college, waarom niet? 

Indien de opdrachtformulering niet door het college is vastgesteld, door wie wel? 

 

Vraag 9 

Graag ontvangen wij de originele opdrachtformulering inclusief financiële kaders m.b.t. het onderzoek 

zoals verzonden naar Antea en mogelijk richting andere adviesbureaus. 

 

Vraag 10 

Graag ontvangen wij de vastgestelde beoordelingscriteria voor het beoordelen van ontvangen offerte(s). 

Wanneer en door wie zijn deze beoordelingscriteria vastgesteld?  

 

Vraag 11 

In het RID spreekt het college over een voorbereidingskrediet. Graag een specificatie van dit 

voorbereidingskrediet. Waar is dit opgenomen binnen de begroting, om hoe veel geld gaat dit en in 

hoeverre zijn deze middelen gespecificeerd voor dit project? 

 

Vraag 12 

Het college geeft aan dat dit voorbereidingskrediet is gebruikt om Antea de opdracht te geven voor 

dit onderzoek. Uit de offerte van Antea blijkt echter dat er in november 2022 al 90% van de totale 

onderzoekskosten, dus ca. 30.000 euro, betaald zou moeten zijn. 

 

Graag ontvangen wij een totaaloverzicht van de betalingen tot nu toe aan Antea inzake het 

haalbaarheidsonderzoek milieustraat. Daarbij graag ook de vermelding wanneer de betalingen zijn 

verricht en de financiële dekking voor iedere betaling.   

 

 


